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P R O T O K Ó Ł  NR XXVI/16 

 

XXVI Sesji Rady Miejskiej w Żninie,  

która odbyła się w dniu 14 listopada 2016 roku  

w Auli Urzędu Miejskiego w Żninie  

przy ulicy 700-lecia 39  

    

Protokolant sesji:  

Łukasz Lisiecki – Główny Specjalista ds. obsługi Biura Rady Miejskiej 

 

AD PKT 1 – Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek - o godzinie 745 otworzył XXVI sesję  

i stwierdził, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 20 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym. Zaznaczył również, że jest to sesja nadzwyczajna zgodnie z art.20 

ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady powitał: 

1. Panie i Panów Radnych, 

2. Burmistrza Żnina Pana Roberta Luchowskiego ze współpracownikami, 
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3. Sołtysów Gminy Żnin,  

4. Przewodniczących Zarządu Rad Osiedli, 

5. Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy Żnin, 

6. Pozostałe osoby obecne na sali, 

7. Prasę lokalną, 

8. Radio Żnin 

 

AD PKT 2 - Przedstawienie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek - przedstawił porządek obrad XXVI sesji Rady 

Miejskiej w Żninie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Zapytał czy są pytania do 

porządku obrad.  

AD PKT 3- Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o 

dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Projekt zagospodarowania 

terenu zieleni pomiędzy ulicami Kościuszki i Sienkiewicza oraz części terenu przy Jeziorze 

Żnińskim Małym" w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-

2020, Działanie 2.5 Poprawa jakości środowiska miejskiego. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił o uzasadnienie Pana Burmistrza 

Roberta Luchowskiego. 

Burmistrz Robert Luchowski- podziękował radnym za przybycie oraz przeprosił za 

takową sytuację. Przytoczył nazwę projektu „Projekt zagospodarowania terenu zieleni 

pomiędzy ulicami Kościuszki i Sienkiewicza oraz części terenu przy Jeziorze Żnińskim 

Małym" w ramach Programu Operacyjnego i Środowisko 2014-2020, Działanie 2.5 Poprawa 

jakości środowiska miejskiego. Zgodnie z Regulaminem konkursu zamkniętego 

nr POIiŚ.2.5/2/2016. Poprosił o udzielenie głosu kierownikowi Wydziału Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił o uzasadnienie kierownika Wydziału  

Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich.  
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Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich Piotr Ostrowski- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, termin jest 

dosyć nagły ze względu na to, że NFOŚIGW wezwał do uzupełnienia złożonego wniosku. 

Został on oddany w terminie (do 30 września 2016 r.). Jest to wniosek na dofinansowanie 

przedsięwzięcia zagospodarowania zieleni między ulicami Kościuszki i Sienkiewicza oraz 

część terenu nad małym jeziorem. Z dofinansowania można otrzymać kwotę około 700 tys 

zł. Całość projektu wynosi powyżej 800 tys zł. Czyli jest to około 85 % dofinansowania ze 

środków kwalifikowanych. Jednym z załączników do wniosku miała być uchwała rady 

miejskiej przyjmująca do realizacji ten projekt. Złożyliśmy taką uchwałę dotyczącą WPF. 

Wysoka Rada przyjęła projekt realizacji. Jest on wpisany w projekt zagospodarowania 

terenu zieleni, gdzie są również przyjęte kwoty finansowania tego przedsięwzięcia 

rozłożone na lata 2016 – 2018. W 2016 roku są to kwoty zbioru dokumentacji. Wniosek 

musimy uzupełnić w ciągu 7 dni. Termin mija dziś, dlatego też niezwłocznie trzeba podjąć 

uchwałę.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy nie wystarczyła dokumentacja. 

Czy musi być odrębna uchwała. 

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich Piotr Ostrowski- wyjaśnił, że musi być odrębna uchwała. W WPF 

była już ona uwzględniona. Jednak okazało się, że musi być podjęta szczegółowa uchwała. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy są pytania do tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji BiG Adam Kowalewski- w załączniku 2 w WPF są określone 

limity na rok 2017 i 2018 oraz jest zapis, że w roku 2017 będzie to sfinansowane wydatkami 

bieżącymi. Zapytał jak brzmieć będzie zapis, jeżeli dofinansowania gmina nie otrzyma.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił o udzielenie odpowiedzi . 

Burmistrz Robert Luchowski- poprosił o udzielenie głosu Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Aleksandra Szpek- wyjaśniła, że zgodnie z załącznikiem nr 2 do WPF, 

w której są wskazane przedsięwzięcia do realizacji na lata 2016- 2025 projekt przedmiotowy 

o którym mowa, wskazuje łączne nakłady finansowe planowane do realizacji z podziałem na 

limity zobowiązań na lata 2016-2018. W związku z tym w projekcie budżetu na 2017 rok 

limity zobowiązań przewidziane na ten rok, zostaną wpisane w takiej strukturze 

wydatkowej jak zostały przyjęte w obecnie obowiązującym WPF. Z uwagi na zakres 

rzeczowy przewidziany w tym projekcie, część wydatków musi być finansowana 
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wydatkami bieżącymi. Działania inwestycyjne zajmują znaczną część, dlatego limit 

zobowiązań w tym obszarze jeśli chodzi o finansowanie wydatkami bieżącymi na 2017 rok 

wynosi 466 tys zł. Natomiast pewne działania, które są przewidziane i realizowane w 

ramach projektu są działaniami stricte inwestycyjnymi. Są to wydatki majątkowe, które 

wynosić będą 169 834 tys zł. Zapis, który widnieje w WPF na lata 2016 -2025, będzie tak 

samo ujęty w projekcie budżetu na 2017 rok oraz w projekcie WPF na 2017. 

Przewodniczący Komisji BiG Adam Kowalewski- w WPF było zapisane, że urząd 

wystąpi o dofinansowanie i tak się stało. Jednak kierownik na spotkaniu zaznaczył, że 

mamy możliwość zwrotu kosztów kwalifikowanych w proporcji 85/15 oraz przed chwilą 

wymienił kwotę 700 tys zł. To nie jest pierwsza inwestycja, którą wykonujemy 

z dofinansowania zewnętrznego. Zapytał czy w roku 2017 w projekcie budżetu będzie zapis, 

że zadanie w 85% zostanie sfinansowane środkami zewnętrznymi, a 15% to środki własne.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- udzielił głosu Pani Skarbnik. 

Skarbnik Aleksandra Szpek- odpowiedziała, że tak. Po pozytywnym przyjęciu wniosku, 

dowiemy się jaki będzie stosunek % dofinansowania. Wtedy uwzględnimy to w projekcie 

budżetu oraz w WPF. 

Przewodniczący Komisji BiG Adam Kowalewski- zapytał czy w projekcie budżetu 

będzie zapis 15% z limitu, a resztę dofinansowania.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy w projekcie budżetu na 2017 rok 

to zadanie jest uwzględnione w całości czy tylko 15 %.  

Skarbnik Aleksandra Szpek- wyjaśniła, że zabezpieczona będzie kwota 100 %. 

Wiceprzewodnicząca Elżbieta Gogola- zapytała czy w projekcie budżetu może być zapis 

85% środki zewnętrzne, a 15% środki własne bez wskazania kwoty.  

Skarbnik Aleksandra Szpek- wyjaśniła, że należy to wskazać w uzasadnieniu do projektu 

budżetu. Dodatkowym zapisem będzie, że „aplikujemy o dofinansowanie 85% ze środków 

zewnętrznych.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy jest znany termin ogłoszenia  

konkursu. Kiedy można się spodziewać informacji dotyczących: 

- pozytywnego rozpatrzenia wniosku, 

- wysokości udzielonego dofinansowania. 

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. Piotr Ostrowski- odpowiedział, że pierwsza weryfikacja zostanie 

rozstrzygnięta w miesiącu grudniu.  Druga merytoryczna, a rozstrzygnięcie konkursu 
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planowane jest na luty 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zaznaczył, że na takim etapie nie można 

wyznaczyć limitów oraz procentowego dofinansowania.  

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. Piotr Ostrowski- wyjaśnił, że kwota dofinansowania wynosi 700 

tys zł w zaokrągleniu. Jeśli wniosek przejdzie pozytywną weryfikację to takowe 

dofinansowanie otrzymamy.  

Przewodniczący Komisji BiG Adam Kowalewski- zapytał, dlaczego tak szczegółowo 

podchodzi się do tego tematu. Nikt nie jest przeciwny.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- podkreślił, że pierwsza weryfikacja wszystko 

wskaże. Zapytał czy są jakieś pytania. Odczytał projekt uchwały. Oddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Za było 20 radnych. 

 

Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/289/2016 w sprawie upoważnienia do złożenia 

wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Projekt 

zagospodarowania terenu zieleni pomiędzy ulicami Kościuszki i Sienkiewicza oraz 

części terenu przy Jeziorze Żnińskim Małym" w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Działanie 2.5 Poprawa jakości środowiska 

miejskiego, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Burmistrz Robert Luchowski- podziękował za przybycie oraz przyjęcie uchwały. 

 

 

AD PKT 4 – Zakończenie 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- stwierdził, że został wyczerpany porządek 

obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Żninie. Podziękował Paniom i Panom Radnym, 

Burmistrzowi, pracownikom Urzędu, prasie, radiu oraz wszystkim obecnym na sali 

za uczestnictwo. 

Przewodniczący Rady o godz. 810 zamknął  XXVI sesję Rady Miejskiej w Żninie. 
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Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 
 
Łukasz Lisiecki 
Główny Specjalista 
 
       
Protokół sporządziła: 
 
Patrycja Popielska 
Sekretarka 
 
            Przewodniczący Rady Miejskiej  
                      w Żninie 

 

                  Grzegorz Koziełek 

 
 
 
 

         

 


